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Schriftelijke vraag van de h. Marc Cools: renovatie van de Paul Stroobantlaan.

Er wordt al jaren gepraat over de renovatie van de Paul Stroobantlaan. Het is gedeeltelijk verbonden aan 
werken van Vivaqua. Is er een consensus met de inwoners over de herinrichtingen en zal er binnenkort hiervoor 
een stedenbouwkundige aanvraag ingediend worden? Wanneer zal deze renovatie voltooid zijn?

Antwoord:

De gemeente heeft in mei 2017 een stedenbouwkundige aanvraag ingediend maar het dossier is nog 
onvolledig. Het algemeen rooilijnplan moet nog definitief goedgekeurd worden door de gemeenteraad. 

Op 27 mei 2019 was er een vergadering met vertegenwoordigers van de Société publique 
d’administration des bâtiments scolaires de Bruxelles over de geplande inrichting rond de Petite Ecole dans la 
Prairie. Tijdens deze vergadering werden de details besproken van de inrichting ter hoogte van de school en de 
kleine wijzigingen om de toegang van schoolbussen op de site mogelijk te maken. Er zal ook een overeenkomst 
opgesteld worden zodat de gemeente een kleine beboste zone van deze instelling kan inrichten. Deze 
overeenkomst legt o.a. de onderhoudsvoorwaarden van deze ruimte vast. Een brief met de bevestiging van wat 
werd overeengekomen werd op 11 juni 2019 naar de h. Lardot gestuurd.

Voorafgaand aan de herinrichting van de laan moet Vivaqua rioleringswerken uitvoeren maar er wordt 
gewacht op het definitieve rooilijnplan om de precieze locatie hiervan te kennen.

Sibelga heeft een Osiris toelating voor tien werkdagen ingediend (van 01/07/2019 tot 29/07/2019) voor 
de aanleg van een kabel 400V.


